
 
1Protokół z IX Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego, 28 czerwca 2019 r. 

 

RADA POWIATU JELENIOGÓRSKIEGO 

VI KADENCJA 

 

PROTOKÓŁ 

IX SESJI   

Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

 

 

DZIAŁO SIĘ W JELENIEJ GÓRZE 

W DNIU 28 CZERWCA 2019 ROKU  

W STAROSTWIE POWIATOWYM W JELENIEJ GÓRZE 

W SALI CENTRUM ZARZĄDZANIA KRYZYSOWEGO 

 

 

 

Czas trwania posiedzenia 

Od godz. 9.00 do godz.12.04 

 

 

Przewodniczący Rady 

Eugeniusz Kleśta  

 

 

 

 
Obecni radni wg załączonej listy.      

 

 

 

 

 

 

 

 



 
2Protokół z IX Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego, 28 czerwca 2019 r. 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego Eugeniusz Kleśta otworzył IX Sesję Rady 

Powiatu Jeleniogórskiego i przywitał zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Powiatu E. Kleśta stwierdził, że w Sesji 

uczestniczy 16 radnych (brak radnych R. Głodka, D. Śliwińskiego i A. Konieczyńskiej), Rada 

posiada zdolność uchwałodawczą wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym, 

posiedzenie jest prawomocne i Rada może podejmować prawomocne decyzje. Obsługę prawną 

Sesji zapewniła radczyni prawna Dagmara Mazur. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta przedstawił porządek obrad IX  Sesji Rady 

Powiatu Jeleniogórskiego i spytał, czy są co do niego uwagi lub wnioski formalne.  

Starosta K. Wiśniewski złożył wniosek formalny o rozszerzenie porządku obrad o trzy projekty 

uchwał: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia nadania imienia Zespołowi Szkół 

Ogólnokształcących i Mistrzostwa Sportowego im. Jana Izydora Sztaudyngera w 

Szklarskiej Porębie. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy i nadania imienia Liceum 

Ogólnokształcącemu w Zespole Szkół Ogólnokształcących i Mistrzostwa Sportowego 

im. Jana Izydora Sztaudyngera w Szklarskiej Porębie. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu Powiatu 

Jeleniogórskiego. 

Wobec braku innych wniosków, Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Starosty. 

W głosowaniu brało udział 16 radnych. 

Wynik głosowania: 

za    -   16 osób, 

przeciw   -   0 osób,  

wstrzymało się  -   0 osób. 

Przewodniczący Rady Powiatu E. Kleśta poddał pod głosowanie porządek obrad po zmianach.  

W głosowaniu brało udział 16 radnych. 

Wynik głosowania: 

za    -   16 osób, 

przeciw   -   0 osób,  
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wstrzymało się  -   0 osób. 

Przewodniczący Rady Powiatu E. Kleśta stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad po zmianach stanowi on załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta przystąpił do realizacji 3 punktu 

porządku obrad – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

„Powiatowego Planu Działań na Rzecz Zatrudnienia na lata 2015 – 2018” za 2018 rok.   

Dorota Rauch – Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Jeleniej Górze – 

przedstawiła sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji G. Rybarczyk poinformował, że Komisja Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji L. Supierz poinformował, że Komisja Budownictwa, Infrastruktury i 

Rozwoju Powiatu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radna A. Zembik powiedziała, że Pani Dyrektor wyczerpująco zaprezentowała temat oraz 

zwróciła się z apelem o bardziej efektowną promocję Powiatowego Urzędu Pracy w Jeleniej 

Górze. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Powiatowego Planu Działań na Rzecz 

Zatrudnienia na lata 2015 – 2018” za 2018 rok. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16 radnych. 

Wynik głosowania: 

za   - 16 osób, 

przeciw   -  0 osób, 

wstrzymało się -  0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta przystąpił  do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały w sprawie Powiatowego Planu Działania na Rzecz 

Zatrudnienia na lata 2019-2022. 

Dorota Rauch – Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Jeleniej Górze – 
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przedstawiła prezentację. Prezentacja ta stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji na temat projektu uchwały: 

Przewodniczący Komisji G. Rybarczyk poinformował, że Komisja Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji L. Supierz poinformował, że Komisja Budownictwa, Infrastruktury i 

Rozwoju Powiatu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta, wobec braku zgłoszeń do dyskusji, 

poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie Powiatowego Planu Działania na Rzecz 

Zatrudnienia na lata 2019-2022. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16 radnych. 

Wynik głosowania: 

za   - 16 osób, 

przeciw   -  0 osób, 

wstrzymało się -  0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. Przewodniczący Rady 

podziękował Dyrektor PUP za staranne przygotowanie prezentacji. 

 

Ad.5.  

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta przystąpił  do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały sprawie raportu z realizacji Powiatowego 

Programu Ochrony Środowiska w latach 2017-2018. 

Grażyna Materak - Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

poinformowała, że raport jest zamieszczony Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa oraz 

złożony został w Biurze Rady Powiatu.  W dalszej części wypowiedzi omówiła raport oraz 

przedstawiła krótką prezentację. Raport stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji L. Supierz poinformował, że Komisja Budownictwa, Infrastruktury i 

Rozwoju Powiatu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta, wobec braku zgłoszeń do dyskusji, 

poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie raportu z realizacji Powiatowego Programu 

Ochrony Środowiska w latach 2017-2018. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 
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imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16 radnych. 

Wynik głosowania: 

za   - 16 osób, 

przeciw   -  0 osób, 

wstrzymało się -  0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. Przewodniczący Rady 

podziękował Dyrektor Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa za staranne przygotowanie 

raportu. 

 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Jeleniogórskiego na 2019 rok. 

Skarbnik Powiatu Grażyna Bojęć zreferowała temat. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji na temat projektu uchwały. 

Przewodniczący G. Rybarczyk poinformował, że Komisja Spraw Społecznych wyraziła 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący Komisji Budżetu Finansów i Majątku Powiatu B. Chodak poinformował, że 

Komisja wyraziła pozytywną opinię. 

Przewodniczący Komisji L. Supierz poinformował, że Komisja Budownictwa, Infrastruktury i 

Rozwoju Powiatu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta, wobec braku zgłoszeń do dyskusji, 

poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w budżecie Powiatu Jeleniogórskiego 

na 2019 rok. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16 radnych. 

Wynik głosowania: 

za   - 16 osób, 

przeciw   -  0 osób, 

wstrzymało się -  0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji kolejnego punktu 
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porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały w sprawie zasad nadawania tytułu "Zasłużony dla 

Powiatu Jeleniogórskiego” 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta powiedział, że projekt uchwały powstał z jego 

inicjatywy. Projekt był konsultowany z Zarządem Powiatu. Zarząd podczas opiniowania 

naniósł pewne uwagi, które zostały uwzględnione. Dodał, że jest to jeden z ważniejszych 

tytułów, który będzie nadawany przez Radę i dla osób które go otrzymają będzie stanowił 

pewien prestiż a dla Powiatu będzie to ważny element promocji.  

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Zarządu. Starosta poinformował, że Zarząd 

pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący G. Rybarczyk poinformował, że Komisja Spraw Społecznych wyraziła 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący Komisji Budżetu Finansów i Majątku Powiatu B. Chodak poinformował, że 

Komisja wyraziła pozytywną opinię. 

Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu M. Gałęski poinformował, że 

Komisja wyraziła pozytywną opinię. 

Przewodniczący Komisji L. Supierz poinformował, że Komisja Budownictwa, Infrastruktury i 

Rozwoju Powiatu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta, wobec braku zgłoszeń do dyskusji, 

poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zasad nadawania tytułu "Zasłużony dla Powiatu 

Jeleniogórskiego”. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16 radnych. 

Wynik głosowania: 

za   - 16 osób, 

przeciw   -  0 osób, 

wstrzymało się -  0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III/22/2018 z dnia 

28 grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
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Jeleniogórskiego na rok 2019. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wojciech Poczynek.  

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta, wobec braku zgłoszeń do dyskusji, 

poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr III/22/2018 z dnia 28 grudnia 

2018 r. w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Jeleniogórskiego 

na rok 2019. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16 radnych. 

Wynik głosowania: 

za   - 16 osób, 

przeciw   -  0 osób, 

wstrzymało się -  0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad.9. 

Raport o stanie powiatu jeleniogórskiego za 2018 rok. Raport o stanie Powiatu Jeleniogórskiego 

za rok 2018 - stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady E. Kleśta powiedział, że raport o stanie powiatu to nowy obowiązek, 

który od tego roku samorządy muszą wypełnić. Dokument musi być przedłożony przez zarząd 

powiatu radzie do 31 maja każdego roku. Po wysłuchaniu raportu i dyskusji rada udziela wotum 

zaufania. Nieudzielenia przez radę powiatu wotum zaufania zarządowi powiatu jest 

równoznaczne ze złożeniem wniosku o odwołanie zarządu. 

Starosta K. Wiśniewski powiedział, że w dniu 22 maja 2019 roku zarząd przedstawił raport 

radzie powiatu. Raport został umieszczony w Biuletynie informacji publicznej starostwa. 

Raport zawiera sprawozdanie z realizacji uchwał, programów oraz polityk. Podsumowując 

Starosta podziękował zespołowi, który przygotowywał raport oraz stwierdził, że dzięki pracy 

tego gremium powiat zaoszczędził znaczne środki, ponieważ nie było konieczne zlecanie 

opracowania tego dokumentu zewnętrznej firmie.  

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący W. Poczynek poinformował, że Komisja Rewizyjna wyraziła pozytywna 

opinię. 

Przewodniczący G. Rybarczyk poinformował, że Komisja Spraw Społecznych wyraziła 

pozytywną opinię. 

Przewodniczący Komisji Budżetu Finansów i Majątku Powiatu B. Chodak poinformował, że 
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Komisja wyraziła pozytywną opinię. 

Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu M. Gałęski poinformował, że 

Komisja wyraziła pozytywną opinię. 

Przewodniczący Komisji L. Supierz poinformował, że Komisja Budownictwa, Infrastruktury i 

Rozwoju Powiatu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny B. Chodak powiedział, że raport o stanie powiatu to sensowna inicjatywa wykazująca 

jaka odpowiedzialność spoczywa na organach powiatu. Dodał, że dokument został opracowany 

w sposób czytelny oraz przejrzysty i jest edukacyjnie wartościowy.   

 

O godz. 10.07  Radna Anna Konieczyńska dołącza do obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady E. Kleśta powiedział, że zgodnie z zapisami ustawy zwrócił się do 

Starosty o przygotowanie projektu uchwały w sprawie trybu prac nad raportem o stanie 

powiatu. 

Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie powiatu Przewodniczący Rady E. Klesta 

przeszedł do głosowania uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu wotum zaufania. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17 radnych. 

Wynik głosowania: 

za   - 16 osób, 

przeciw   -  0 osób, 

wstrzymała się -  1 osoba. 

Przewodniczący Rady E. Kleśta stwierdził, że Rada Powiatu udzieliła wotum zaufania 

Zarządowi Powiatu. 

Starosta K. Wiśniewski w imieniu zarządu powiatu podziękował radnym za udzielenie wotum 

zaufania. 

 

Przerwa od godz. 10.15 do godz. 10.25 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta przeszedł do realizacji punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za 2018 rok. 

Przewodniczący Zarządu Powiatu Jeleniogórskiego K. Wiśniewski przedstawił sprawozdanie 

finansowe Powiatu Jeleniogórskiego za rok 2018. (załącznik nr 7 do niniejszego protokołu) 

Skarbnik Powiatu G. Bojęć przedstawiła sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Powiatu 
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Jeleniogórskiego za 2018 rok. (załącznik nr 8 do niniejszego protokołu) 

Dyrektor Wydziały Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami A. Mucharska 

przedstawiła informację o stanie mienia Powiatu Jeleniogórskiego na dzień 

31 grudnia 2018 roku. (załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie przez Przewodniczących Komisji Rady 

Powiatu opinii o sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za 

2018 rok: 

- Komisja Spraw Społecznych - Przewodniczący Komisji G. Rybarczyk poinformował, że 

Komisja wyraziła pozytywną opinię; 

- Komisja Budżetu Finansów i Majątku Powiatu - Przewodniczący Komisji Bogusław Chodak 

poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu - Przewodniczący Komisji M. Gałęski 

poinformował, że Komisja wyraziła pozytywną opinię. 

-  Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu - Przewodniczący Komisji L. 

Supierz  poinformował, że Komisja wyraziła pozytywną opinię. 

Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej W. Poczynek przedstawił opinię w 

sprawie sprawozdania finansowego Powiatu Jeleniogórskiego za rok 2018 i sprawozdania z 

wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za 2018 rok oraz informacji o stanie mienia 

Powiatu Jeleniogórskiego. Obie opinie są pozytywne. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego L. Supierz zapoznał radnych z treścią 

uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Jeleniogórskiego sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za 2018 rok. Uchwała ta stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

Stanowisko klubów radnych- dyskusja; 

 

Głos zabrał Przewodniczący Klubu Prawa i Sprawiedliwości Radny B. Chodak. Powiedział, że 

debata absolutoryjna jest bardzo ważnym elementem, jeżeli chodzi o życie samorządu. Klub 

Radnych Prawa i Sprawiedliwości ma ambiwalentny stosunek do efektów pracy poprzedniego 

zarządu. Radny Dodał, że ocenie podlega praca poprzedniego zarządu i wyraził zadowolenie, 

że poprzedni zarząd zakończył pracę. Sprawozdanie finansowe jest poddane rygorom 

dyscypliny finansowej i na straży finansów stoi skarbnik powiatu. Rada powiatu poprzedniej 

kadencji sprawowała prawidłowy nadzór finansowy nad zarządem. Jednakże w tym miejscu 

należy stwierdzić, że w poprzedniej kadencji istotnie naruszono zasadę kolegialności pracy 
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samorządu powiatowego i nie do przyjęcia były wewnętrzne walki w organie, polegające na 

próbie odwołania to jednego, to drugiego członka zarządu. Podsumowując radny stwierdził, że 

należy zasłonić kurtyną milczenia to co było, a spojrzeć ku przyszłości i czekających 

wyzwaniach. W wymiarze ekonomicznym budżet zeszłoroczny był najlepszym podczas 

poprzedniej czteroletniej kadencji. Jednak nie obyło się bez niepowodzeń, do których zaliczyć 

można niewykonanie drogi Radomierz-Janowice Wielkie, (zadanie to przesunięto na rok 2019, 

w związku z czym dokonano zwrotu środków do budżetu państwa), czy zaniechanie remontu 

mostu w Siedlęcinie. W związku z powyższym ciężko jest znaleźć pozytywne odniesienia 

względem poprzedniego zarządu i zostaje  jedynie mu podziękować, udzielić absolutorium oraz 

zapomnieć o jego pracy. 

Radny M. Górecki skomentował poprzednie stanowisko, mówiąc, iż jest zbulwersowany oceną 

pracy poprzedniego zarządu jaką wygłosił Radny B. Chodak. Stwierdził, że zarząd poprzedniej 

kadencji pracował intensywnie. Efekty tego można dostrzec, między innymi poprzez remont 

sali obrad rady powiatu oraz innych budynków. Mimo konfliktów pojawiających się wewnątrz 

zarządu, wiele dobrego się wydarzyło.  Dzięki pracy poprzedniego zarządu poprawiła się jakość 

obsługi klienta oraz wprowadzono elektroniczny obieg dokumentów. Podsumowując, 

stwierdził, że ocena finansowa poprzedniego zarządu jest jak najbardziej zadowalająca.  

Radny W. Poczynek powiedział, że Klub Radnych Razem dla Regionu pozytywnie ocenia 

sprawozdanie finansowe za 2018 rok.  

Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej Rady B. Kamiński wyraźnie 

sprzeciwił się ocenie pracy poprzedniego zarządu, którą zaprezentował Radny B. Chodak. 

Dodał, że sprawne funkcjonowanie obecnego zarządu to w dużej mierze zasługa opozycji, która 

nie zajmuje się przeszkadzaniem w pracy, dla samego przeszkadzania, jak to miało miejsce w 

poprzedniej kadencji. 

Ponownie głos zabrał Radny B. Chodak, komentując, że konflikt wewnątrz zarządu nie był 

rzeczą normalną i przekładał się na jakość pracy nie tylko samego zarządu, ale także całego 

urzędu. Podsumowując stwierdził, że każdy ma prawo do własnej i suwerennej oceny pracy 

poprzedniego zarządu. 

Radna A. Zębik skomentowała, iż zgadza, się z radnym B. Chodakiem, że personalne animozje 

wewnątrz zarządu negatywnie wpływały na jego pracę, jednakże teraz jest nowa rada i 

zaapelowała, że należy razem współpracować i zapomnieć o tym, co było, i dodała, że mimo 

wszystko nie było, aż tak źle.  

Starosta K. Wiśniewski złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji, komentując, iż należy 
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zapomnieć o tym co było, a spojrzeć w przyszłość i razem, niezależnie od poglądów pracować 

na rzecz powiatu. 

Przewodniczący E. Kleśta udzielił głosu Radnej A. Konieczyńskiej, która powiedziała, że 

z racji tego, że miała zaszczyt przewodniczyć zarządowi poprzedniej kadencji dziękuje za 

ciepłe słowa, które byłe skierowane od radnych. Poprosiła, aby radni głosowali nad 

absolutorium zgodnie z własnym sumieniem.  

Przewodniczący Kleśta przypomniał, że dyskusja toczy się nad sprawozdaniem finansowanym 

za 2018 rok, nie zaś nad absolutorium.  

Przewodniczący rady zapytał, czy rada wyraża zgodę na przyjęcie wniosku formalnego o 

zamknięcie dyskusji przez aklamację. Sprzeciwu nie było. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta poddał pod głosowanie uchwałę w 

sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 

budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za 2018 rok. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17 radnych.  

Wynik głosowania: 

za   - 17 osób, 

przeciw   -  0 osób, 

wstrzymało się -  0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Ad.11. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Jeleniogórskiego 

z tytułu wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za rok 2018: 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej W. Poczynek przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej 

w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Jeleniogórskiego (załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu); 

Wiceprzewodniczący Rady L. Supierz zapoznał radnych z treścią uchwały Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Jeleniogórskiego o udzielenie absolutorium Zarządowi 

Powiatu Jeleniogórskiego za 2018 rok (załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 

 

Stanowisko klubów radnych- dyskusja. 
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Radny W. Poczynek powiedział, że Klub Radnych Razem dla Regionu będzie głosował za 

udzieleniem zarządowi absolutorium. 

Radny B. Chodak powiedział, że Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość będzie glosował za 

udzieleniem absolutorium za 2018 rok, jednakże nie wycofuje się z krytycznej oceny 

poprzedniego zarządu.  

Radny B. Kamiński powiedział, że klub Radnych Platformy Obywatelskiej będzie głosował za 

udzieleniem absolutorium za 2018 rok. 

Radny L. Supierz powiedział, że był radnym poprzedniej kadencji i to że mamy salę centrum 

zarządzania kryzysowego czy elektroniczny obieg dokumentów to m.in. zasługa Polskiego 

Stronnictwa Ludowego. 

Wicestarosta J. Kotliński powiedział, że w wypowiedzi radnej A. Konieczyńskiej dotyczącej 

głosowania w sprawie absolutorium, dostrzega kobiecą przewrotność. Przypomniał, że radny 

B. Chodak podobne stanowisko wygłosił na początku poprzedniej kadencji, kiedy to klub 

Radnych Prawa i Sprawiedliwości udzielił absolutorium nowo utworzonemu zarządowi 

poprzedniej kadencji, aby ten mógł mieć czystą kartę na początek swojego funkcjonowania. 

Dodał, że pod względem finansowym wyniki pracy poprzedniego zarządu były zadowalające i 

nie można z tym dyskutować, jednakże atmosfera pracy pozostawia wiele do życzenia.  

Podsumowując powiedział, że praca poprzedniego zarządu powinna być swoistym memento 

dla obecnego zarządu oraz kolejnych. Natomiast dla rady powinna być to swego rodzaju 

przestroga, aby starać się szukać konsensusu. Największą porażką poprzedniego zarządu był 

właśnie brak spójnego stanowiska. 

Radna A. Konopczyńska zarzuciła radnemu B. Chodakowi, że wprowadza ferment i to on, wraz 

z kolegami klubowymi próbuje cały czas jątrzyć. Dodała także, że radny B. Chodak, mimo 

wieloletniej pracy samorządowej, jako radny gminny i powiatowy nie rozróżnia punktu 

sprawozdanie finansowe od punktu absolutorium. Budżet, który wychwalał radny B. Chodak 

jako stworzony przez nowy zarząd, stworzył jeszcze zarząd poprzedni. Wezwała do skupienia 

się na nowych wyzwaniach i pokazaniu lepszej pracy.  

Przewodniczący E. Kleśta zaapelował, aby nie personalizować dyskusji i stwierdził, że istnieje 

ciągłość prawna zarządu, w związku z czym prawnie udzielane będzie absolutorium zarządowi, 

który zakończył rok 2018. 

Radny E. Chodak powiedział, że starał się obiektywnie ocenić pracę poprzedniego zarządu, 

a przypisano mu szatę awanturnika. Nigdy nie starał się oceniać kto ma rację, tylko wychodził 

z założenia, że jeśli organ działa kolegialnie to winien wypracowywać spójne stanowiska. 
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Podsumowując stwierdził, że po raz pierwszy spotkał się z sytuacją, w której członkowie 

zarządu byli przeciwko sobie i głosowali przeciwko budżetowi. Zaapelował, aby rada budowała 

to co w samorządzie najważniejsze, czyli porozumienie.  

Radny M. Górecki powiedział, że oceny poprzedniego zarządu dokonali wyborcy, w związku 

z czym dwóch jego członków, nie jest już w Radzie Powiatu.  

Radna A. Zębik powiedziała, że zgoda buduje, niezgoda rujnuje, i na tym zakończyła 

wypowiedź.  

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta poddał pod głosowanie uchwałę 

w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Jeleniogórskiego z tytułu wykonania 

budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za rok 2018. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17 radnych.  

Wynik głosowania: 

za   - 17 osób, 

przeciw   -  0 osób , 

wstrzymało się -  0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Przewodniczący Rady Powiatu E. Kleśta wyraził podziękowania i gratulacje dla zarządu oraz 

dla radnych w związku z uzyskaniem jednomyślności głosów. 

Starosta K. Wiśniewski podziękował za udzielenie absolutorium. 

 

Przerwa od godz. 11.29 do godz. 11.40 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta przystąpił do realizacji 12 punktu 

porządku obrad – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia herbu powiatu 

jeleniogórskiego i samorządowej flagi terytorialnej powiatu jeleniogórskiego. 

Sekretarz Powiatu E. Gralik – Żmudzińska zaprezentowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie przez Przewodniczących Komisji Rady 

Powiatu opinii. 

- Komisja Spraw Społecznych - Przewodniczący Komisji G. Rybarczyk poinformował, że 

Komisja wyraziła pozytywną opinię; 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu - Przewodniczący Komisji M. Gałęski 
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poinformował, że Komisja wyraziła pozytywną opinię. 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu - Przewodniczący Komisji L. 

Supierz  poinformował, że Komisja wyraziła pozytywną opinię. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta, wobec braku zgłoszeń do dyskusji, 

poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przyjęcia herbu powiatu jeleniogórskiego 

i samorządowej flagi terytorialnej powiatu jeleniogórskiego. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17 radnych.  

Wynik głosowania: 

za   - 17 osób, 

przeciw   -  0 osób , 

wstrzymało się -  0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta 

 

 

 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie uchylenia nadania imienia Zespołowi 

Szkół Ogólnokształcących i Mistrzostwa Sportowego im. Jana Izydora Sztaudyngera w 

Szklarskiej Porębie. 

Projekt uchwały zaprezentowała Danuta Eszrych – reprezentująca Wydział Oświaty i Zdrowia, 

zatrudniona na stanowisku ds. nadzoru, kontroli i organizacji oświaty oraz spraw kadrowych. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji G. Rybarczyk poinformował, że Komisja Spraw Społecznych 

wyraziła pozytywną opinię. 

Wicestarosta J. Kotliński powiedział, że procedowanie tego projektu uchwały jest elementem 

wstępnym do przygotowania sieci jednostek oświatowych Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta poddał pod głosowanie uchwałę 

w sprawie uchylenia nadania imienia Zespołowi Szkół Ogólnokształcących i Mistrzostwa 

Sportowego im. Jana Izydora Sztaudyngera w Szklarskiej Porębie. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17 radnych.  
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Wynik głosowania: 

za   - 17 osób, 

przeciw   -  0 osób , 

wstrzymało się -  0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta przystąpił do realizacji 13 punktu 

porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy i 

nadania imienia Liceum Ogólnokształcącemu w Zespole Szkół Ogólnokształcących i 

Mistrzostwa Sportowego im. Jana Izydora Sztaudyngera w Szklarskiej Porębie. 

Projekt uchwały zaprezentowała Danuta Eszrych – reprezentująca Wydział Oświaty i Zdrowia, 

zatrudniona na stanowisku ds. nadzoru, kontroli i organizacji oświaty oraz spraw kadrowych. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji G. Rybarczyk poinformował, że Komisja Spraw Społecznych 

wyraziła pozytywną opinię. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta, wobec braku zgłoszeń do dyskusji, 

poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmiany nazwy i nadania imienia Liceum 

Ogólnokształcącemu w Zespole Szkół Ogólnokształcących i Mistrzostwa Sportowego im. Jana 

Izydora Sztaudyngera w Szklarskiej Porębie. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17 radnych.  

Wynik głosowania: 

za   - 17 osób, 

przeciw   -  0 osób , 

wstrzymało się -  0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta 

 

Ad.15. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta przystąpił do realizacji 15 punktu 

porządku obrad – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu Powiatu 

Jeleniogórskiego. 

Projekt uchwały zaprezentowała Sekretarz Powiatu Ewa Gralik – Żmudzińska. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji 
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Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu M. Gałęski poinformował, że 

Komisja wyraziła pozytywną opinię. 

Przewodniczący Rady Powiatu Jeleniogórskiego E. Kleśta, wobec braku zgłoszeń do dyskusji, 

poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu Powiatu 

Jeleniogórskiego. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17 radnych.  

Wynik głosowania: 

za   - 17 osób, 

przeciw   -  0 osób , 

wstrzymało się -  0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta 

 

Ad.16. 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

obrad  VIII Sesji Rady Powiatu Jeleniogórskiego.  

Wynik głosowania: 

za   - 16 osób, 

przeciw   -  0 osób, 

wstrzymało się -  1 osoba 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty 16 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

 

Ad.17. 

Kolejnym punktem porządku obrad było przedstawienie sprawozdania Starosty z prac 

Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Starosta K. Wiśniewski zaprezentował sprawozdanie. Sprawozdanie to stanowi załącznik nr 

13 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.18. 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji z działalności 

międzysesyjnej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej W. Poczynek oznajmił, że Komisja miała dwa spotkania, 

na których radni zajmowali się tematyką absolutorium oraz kontrolą realizacji uchwal Zarządu 
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Powiatu.  

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych G. Rybarczyk powiedział, że Komisja odbyła 

jedno posiedzenie poświęcone problematyce aktualnej Sesji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu B. Chodak poinformował, że 

Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym omawiała punkty dotyczące dzisiejszej Sesji. 

Przewodniczący Komisji Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu M. Gałęski poinformował, że 

komisja odbyła dwa spotkania w tym jedno wyjazdowe w Szklarskiej Porębie na zaproszenie 

Karkonoskiego Parku Narodowego w temacie gospodarki wodno – ściekowej. 

Przewodniczący Komisji Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu L. Supierz oznajmił, 

że Komisja odbyła jedno spotkanie, na którym Radni omawiali tematy dzisiejszej Sesji.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji W. Stoch powiedział, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła żadna skarga i w związku z tym Komisja nie obradowała. 

Przewodniczący Rady E. Kleśta poinformował, że w okresie międzysesyjnym zajmował się 

głównie sprawami bieżącymi związanymi z organizacją dzisiejszej Sesji oraz przygotowaniem 

projektu uchwały w sprawie zasad nadawania tytułu „Zasłużony dla Powiatu”.   

 

Ad.19. 

Interpelacje i zapytania. 

Brak zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad. 

 

Ad.20. 

Oświadczenia radnych. 

Brak zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad. 

 

Ad.21. 

Przewodniczący Rady poinformował, że najbliższa sesja odbędzie się 27 września 2019 roku i 

będą rozpatrywane sprawy związane z zabezpieczenie powodziowym oraz przebiegiem 

wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku. 

 

Ad.22. 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta zamknął IX Sesję Rady Powiatu 

Jeleniogórskiego o godzinie 1204. 

 

Przewodniczący Rady 
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    Eugeniusz Kleśta 
 

 

 

 

 

Protokołował: 

Bartosz Polaczek 

 


